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Protokół Nr V/2024 

z V Zwyczajnej Sesji 

Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie 

odbytej w Sali Sesyjnej Biblioteki Publicznej 

przy ul. Poznańskiej 16 w Murowanej Goślinie 

z dnia 10 września 2024 r. 

godz. 17.00 – 18.00 

 

 

Radni obecni na Sesji (lista obecności wygenerowana z systemu eSesja - zał. 1) 

1. Magdalena Binięda - Grzebyta 

2. Mikołaj Gałka 

3. Patrycja Kałasz 

4. Jędrzej Kaźmierczak 

5. Dawid Krauze 

6. Małgorzata Krzysztoń 

7. Jacek Łucki 

8. Radosław Matoga 

9. Grażyna Nawrocka 

10. Krzysztof Padiasek 

11. Jerzy Rak 

12. Beata Robak 

13. Przemysław Rogalski 

14. Elżbieta Walczak 

15. Katarzyna Woroch 

 

Goście obecni na sesji: 

Burmistrz Justyna Radomska 

Zastępca Marcin Buliński 

Sekretarz Kamil Pajewski 

Mecenas Jakub Kortus 

 

 



Protokół Nr V/2024 z V Sesji Rady Miejskiej – 10 września 2024 r. 

2 
 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie poprawności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu Nr IV/2024 z Sesji Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie odbytej  

w dniu 18 czerwca 2024 r. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Murowana 

Goślina na lata 2024 – 2043. 

5. Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu. 

6. Projekt uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty opłat oraz grzywien nałożonych w postaci 

mandatu karnego stanowiących dochody budżetu Gminy Murowana Goślina instrumentem 

płatniczym. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Wielkopolskiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn. "Wzmocnienie 

wojewódzkich kolejowych przewozów pasażerskich na obszarze oddziaływania Aglomeracji 

Poznańskiej poprzez zwiększenie  ilości połączeń kolejowych - dofinansowanie Poznańskiej 

Kolei Metropolitalnej (PKM)". 

8. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania  

i obciążania nieruchomości oraz wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony 

dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Murowana Goślina. 

9. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Murowana Goślina dla części działek nr 170/3 i 8/10 

obręb Głębocko. 

10. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Murowana Goślina w rejonie  

ulicy Tartacznej. 

11. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

Dolina Trojanki we wsi Mściszewo. 

12. Projekt uchwały w sprawie regulaminu korzystania z wiat rekreacyjnych stanowiących 

własność Gminy Murowana Goślina. 
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13. Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Spółki pod firmą MG Sport 

Sp. z o.o. w likwidacji z siedzibą w Murowanej Goślinie. 

14. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

15. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Murowana Goślina. 

16. Interpelacje, wole głosy i wnioski. 

17. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie poprawności obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Walczak otworzyła obrady V Sesji Rady Miejskiej  

w Murowanej Goślinie. W sesji uczestniczyło 15 radnych. Nieobecni radni: 0.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła kworum. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym sesja jest transmitowana i nagrywana  

na kanale esesja.tv. oraz na portalu społecznościowym urzędowym profilu facebook. 

 

Z przyczyn technicznych Przewodnicząca Rady zarządziła 1 minutę przerwy w celu 

naprawienia usterki mikrofonu.  

Po przerwie Przewodnicząca Rady Elżbieta Walczak wznowiła obrady. 

 

2. Przyjęcie protokołu Nr IV/2024 z Sesji Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie odbytej  

w dniu 18 czerwca 2024 r. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Walczak poinformowała, że do protokołu wpłynęły 

dwie uwagi radnego Mikołaja Gałki i odczytała ich treść. Pierwsza uwaga dotyczyła 

prowadzonej dyskusji nad projektem uchwały w punkcie 15 porządku obrad  

po wprowadzonych zmianach - projekt uchwały w sprawie utworzenia spółki pod nazwą  

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. Radny wskazał na konieczność zaprotokołowania 

powtórnego dopytania przez niego Pani Burmistrz o przeznaczenie środków finansowych, 

które docelowo znajdą się w przyszłych budżetach, a pochodzić będą z działalności nowo 

tworzonej spółki. Udzielona przez Panią Burmistrz odpowiedź zadecydowała 
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o zagłosowaniu nad uchwałą przez radnego Mikołaja Gałkę. Druga uwaga dotyczyła omyłki 

pisarskiej w nazwisku radego Mikołaja Gałki. Przewodnicząca poinformowała radnych,  

że uwagi zostały naniesione w protokole, który został zmieszczony w programie eSesja.  

 

Głosowano w sprawie:  

Przyjęcie protokołu Nr IV/2024 z Sesji Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie odbytej w dniu  

18 czerwca 2024 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 

Komisja Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały 9 głosów za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujący się. 

Komisja Oświatowo-Społeczna zaopiniowała projekt uchwały 7 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujący się. 

 

(Brak dyskusji) 

 

Głosowano w sprawie:  

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr V/46/2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej  

na 2024 rok. 
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4. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Murowana Goślina na lata 2024 – 2043. 

 

Komisja Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały 9 głosów za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujący się. 

 

(Brak dyskusji) 

 

Głosowano w sprawie:  

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Murowana 

Goślina na lata 2024 – 2043. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr V/47/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Murowana Goślina na lata 2024 – 2043. 

 

 

5. Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu. 

 

Komisja Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały 9 głosów za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujący się. 

 

(Brak dyskusji) 

 

 

 



Protokół Nr V/2024 z V Sesji Rady Miejskiej – 10 września 2024 r. 

6 
 

Głosowano w sprawie:  

Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr V/48/2024 w sprawie emisji obligacji komunalnych 

oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

 

6. Projekt uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty opłat oraz grzywien nałożonych  

w postaci mandatu karnego stanowiących dochody budżetu Gminy Murowana Goślina 

instrumentem płatniczym. 

 

Komisja Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały 9 głosów za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujący się. 

 

(Brak dyskusji) 

 

Głosowano w sprawie:  

Projekt uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty opłat oraz grzywien nałożonych w postaci 

mandatu karnego stanowiących dochody budżetu Gminy Murowana Goślina instrumentem 

płatniczym. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr V/49/2024 w sprawie dopuszczenia zapłaty opłat oraz 

grzywien nałożonych w postaci mandatu karnego stanowiących dochody budżetu 

Gminy Murowana Goślina instrumentem płatniczym. 
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7. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Wielkopolskiemu z przeznaczeniem na realizację zadania  

pn. "Wzmocnienie wojewódzkich kolejowych przewozów pasażerskich na obszarze 

oddziaływania Aglomeracji Poznańskiej poprzez zwiększenie  ilości połączeń 

kolejowych - dofinansowanie Poznańskiej Kolei Metropolitalnej (PKM)". 

 

Komisja Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały 9 głosów za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujący się. 

 

(Brak dyskusji) 

 

Głosowano w sprawie:  

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Wielkopolskiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn. "Wzmocnienie 

wojewódzkich kolejowych przewozów pasażerskich na obszarze oddziaływania Aglomeracji 

Poznańskiej poprzez zwiększenie  ilości połączeń kolejowych - dofinansowanie Poznańskiej 

Kolei Metropolitalnej (PKM)". 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr V/50/2024 w sprawie zmiany Uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu z przeznaczeniem na 

realizację zadania pn. "Wzmocnienie wojewódzkich kolejowych przewozów 

pasażerskich na obszarze oddziaływania Aglomeracji Poznańskiej poprzez zwiększenie  

ilości połączeń kolejowych - dofinansowanie Poznańskiej Kolei Metropolitalnej (PKM)". 

 

 

8. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia zasad nabywania, 

zbywania i obciążania nieruchomości oraz wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 

oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Murowana Goślina. 
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Komisja Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały 8 głosów za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujący się, 1 brak głosu. 

 

(Brak dyskusji) 

 

Głosowano w sprawie:  

Projekt uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości 

oraz wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas 

nieoznaczony nieruchomości stanowiących własność Gminy Murowana Goślina. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr V/51/2024 w sprawie określenia zasad nabywania, 

zbywania i obciążania nieruchomości oraz wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 

oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Murowana Goślina. 

 

 

9. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Murowana Goślina dla części działek nr 170/3 

i 8/10 obręb Głębocko. 

 

Komisja Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały 9 głosów za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujący się. 

 

(Brak dyskusji) 
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Głosowano w sprawie:  

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Murowana Goślina dla części działek nr 170/3 i 8/10 

obręb Głębocko. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr V/52/2024 w sprawie uchwalenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Murowana 

Goślina dla części działek nr 170/3 i 8/10 obręb Głębocko. 

 

 

10. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Murowana Goślina w rejonie ulicy 

Tartacznej. 

 

Komisja Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały 9 głosów za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujący się. 

 

(Brak dyskusji) 

 

Głosowano w sprawie:  

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Murowana Goślina w rejonie ulicy 

Tartacznej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr V/53/2024 w sprawie przystąpienia do opracowania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Murowana 

Goślina w rejonie ulicy Tartacznej. 

 

11. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Dolina Trojanki we wsi Mściszewo. 

 

Komisja Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały 7 głosów za, 1 głos przeciw,  

1 głos wstrzymujący się. 

 

(Brak dyskusji) 

 

Przewodnicząca poinformowała radnych, że wpłynęły  o zasadach głosowania nad projektem 

uchwały z uwagami. Najpierw za każdą uwagą oddzielnie, a następnie nad całością projektu 

uchwały wraz z tymi uwagami. 

 

Głosowano w sprawie:  

W sprawie rozstrzygnięcia uwagi nr 1. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Głosowano w sprawie:  

W sprawie rozstrzygnięcia uwagi nr 2. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Głosowano w sprawie:  

W sprawie rozstrzygnięcia uwagi nr 3. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Głosowano w sprawie:  

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Dolina 

Trojanki we wsi Mściszewo. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr V/54/2024 w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Dolina Trojanki we wsi Mściszewo. 

 

 

12. Projekt uchwały w sprawie regulaminu korzystania z wiat rekreacyjnych 

stanowiących własność Gminy Murowana Goślina. 

 

Komisja Oświatowo-Społeczna zaopiniowała projekt uchwały 6 głosami za, 0 głosów przeciw,  

1 głos wstrzymujący się. 

 

Przewodnicząca poinformowała radnych, że do projektu uchwały wpłynęła autopoprawka, 

która została umieszczona w programie eSesja. 

 

Burmistrz Justyna Radomska: Tak drodzy Państwo, tak jak Pani przewodnicząca 

powiedziała, złożyłam na ręce Pani przewodniczącej autopoprawkę. Przychyliliśmy się  

do uwagi, która była słuszna po przeczytaniu. Nie do samego projektu uchwały, tylko  

do załącznika tego projektu uchwały, gdzie jest regulamin skorzystania z wiaty. To co Państwo 
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zgłaszaliście na komisję, a dokładnie Pani przewodnicząca, że nie było tam osoby 

kontaktowej, do kogo mają zgłaszać osoby, które będą widziały uszkodzenia na tej wiacie  

i dlatego ta autopoprawka dotyczy tego załącznika, tego regulaminu, że w sprawach skarg, 

wniosków oraz wszelkich uszkodzeń urządzeń powstałych w trakcie użytkowania obiektu 

należy niezwłocznie zwrócić się do Urzędu Miasta i Gminy Murowana Goślina,  

Plac Powstańców Wielkopolskich 9, adres 62-095 Murowana Goślina. I jest telefon  

do pracownika, tu jest akurat telefon do Pana Sławomira Malca, Czyli są wszystkie dane, jeżeli 

ktoś będzie chciał zadzwonić, czy napisać. Jest i adres, i telefon osoby, czyli nie będzie musiał 

nikt szukać, kto jest opiekunem i gdzie zgłaszać. I to jest właśnie ta autopoprawka, czyli  

do regulaminu, do ostatniego punktu dopiszemy po prostu te wszystkie dane. 

 

Głosowano w sprawie:  

Autopoprawki do projektu uchwały w sprawie regulaminu korzystania z wiat rekreacyjnych 

stanowiących własność Gminy Murowana Goślina. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Głosowano w sprawie:  

Projekt uchwały w sprawie regulaminu korzystania z wiat rekreacyjnych stanowiących 

własność Gminy Murowana Goślina wraz z autopoprawką. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr V/55/2024 w sprawie regulaminu korzystania  

z wiat rekreacyjnych stanowiących własność Gminy Murowana Goślina. 
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13. Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Spółki pod firmą  

MG Sport Sp. z o.o. w likwidacji z siedzibą w Murowanej Goślinie. 

 

Komisja Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały 9 głosów za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujący się. 

Komisja Oświatowo-Społeczna zaopiniowała projekt uchwały 7 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujący się. 

 

(Brak dyskusji) 

 

Głosowano w sprawie:  

Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Spółki pod firmą  

MG Sport Sp. z o.o. w likwidacji z siedzibą w Murowanej Goślinie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr V/56/2024 w sprawie podwyższenia kapitału 

zakładowego Spółki pod firmą MG Sport Sp. z o.o. w likwidacji z siedzibą w Murowanej 

Goślinie. 

 

14. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

Komisja Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały 9 głosów za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujący się. 

 

(Brak dyskusji) 

 

Głosowano w sprawie:  

Projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr V/57/2024 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych. 

 

 

15. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Murowana Goślina. 

 

Burmistrz Justyna Radomska: Drodzy Państwo, ponieważ dawno się nie widzieliśmy, 

podzieliliśmy to sprawozdanie na 2 jakby części. Pierwsze sprawozdanie, żeby nie było 

obszerne, to od ostatniej daty, kiedy się skończyło, czyli jest od 18 czerwca do końca lipca  

i drugie sprawozdanie jest od 1 sierpnia do 9 września. Jestem tu oczywiście do Państwa 

dyspozycji, jeżeli są jakieś pytania i chciałam złożyć też taką propozycję, jeżeli Państwo  

ją zaakceptują, ponieważ chciałabym, żeby Państwo wcześniej dostawali te sprawozdania  

ode mnie, czyli tak jak dostajecie Państwo materiały na sesję – tydzień wcześniej.  

Zawsze było tak przyjęte i ja tak zostawiłam, bo nie chciałam jakby tej zasady zmieniać,  

że te sprawozdanie zawsze było do ostatniego dnia przed sesją. Dlatego są też wszystkie 

spotkania i wszystko, co się wydarzyło w tym sprawozdaniu do 9 września, ale wtedy Państwo 

dostajecie to dzień przed sesją. Ja proponuję, żeby po prostu te parę dni, to jest tydzień 

różnicy, jeżeli Państwo się zgodzą, żeby kolejne sprawozdania, po prostu dostaniecie od razu 

moją informację o działalności burmistrza, tak jak dostajecie w piątek materiały na sesję.  

Ta informacja będzie do tego piątku, a kolejne dni już będą w kolejnej informacji,  

czyli na kolejną sesję. Będziecie Państwo mieli też tydzień na zapoznanie się, bo może wtedy 

nasuną się jakieś pytania i nie będziecie Państwo jakby, chociaż tu nie ma jakby takich 

cennych, ale będziecie zawsze mieli tyle samo czasu jak z materiałami na sesję, czyli tak jak 

Biuro Rady do Państwa w piątek przesyła. To ja bym wtedy sprawozdania kończyła też z datą 

piątkową i Państwu przesłała, a następne dni, które będą jakby do sesji od tego sprawozdania, 

najwyżej dopowiem albo w kolejnym sprawozdaniu się pojawią. No chyba że Państwu 

 to nie robi różnicy i może być dzień wcześniej, to czekam jakby na propozycję. A tutaj do tych 

2 sprawozdań, jeżeli Państwo jakiekolwiek pytania macie co do zarządzeń, spotkań  

czy czegokolwiek, to proszę pytać. Postaram się tutaj rozszerzyć informację. 
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Przewodnicząca Rady Elżbieta Walczak: Czy przychylacie się do propozycji Pani  burmistrz, 

żeby te sprawozdania kończyły się jakby w dniu złożenia tak naprawdę dokumentów,  

czy umieszczenia dokumentów w eSesji, a ten tydzień był w kolejnym już sprawozdaniu.  

Osobiście myślę, że to jest dobre rozwiązanie, jest więcej czasu na zapoznanie się po prostu 

z tym. Tak, czyli głosów sprzeciwu nie widzę. W związku z tym przyjmujemy propozycję  

Pani burmistrz, że sprawozdania będą do piątku, czyli od momentu, kiedy umieszczone  

są dokumenty w eSesji. 

 
 

16. Interpelacje, wole głosy i wnioski. 

 

Magdalena Binięda – Grzebyta: Na komisji uzyskałam odpowiedź w zakresie tych płyt  

na ul. Na Stoku, że uzyskam dzisiaj odpowiedź, czy one będą w tym roku, czy nie. Tak więc, 

Pani burmistrz, czy mogę oczekiwać, że w tym roku na ul. Na Stoku będą położone,  

choć częściowo, płyty drogowe? 

 

Burmistrz Justyna Radomska: Teraz, jak Państwo widzicie, jest na stronie postępowanie,  

bo to tam gdzie mieliśmy wcześniej zaplanowane płyty, zostały wszędzie, znaczy kończymy 

ostatnie w Złotoryjsku, które są teraz w trakcie układania i przechodzimy jeszcze to  

co z Funduszu Sołeckiego różne sołectwa zrobiły. Kończymy teraz Złotoryjsko, przechodzimy 

później na parę płyt zostało w Białężynie i Wojnówko. I to jest to co z tego przetargu mamy  

do ułożenia. A na stronie jest właśnie dodatkowy przetarg, bo nie wszędzie jeszcze mamy 

łatanie kolejnych, znaczy może nawet nie dziur, ale ubytków w nawierzchni asfaltowej  

i dodatkowe płyty. I tu to jest na stronie i składanie ofert jest do 18 września. Więc 18 września 

będziemy wiedzieć, jak firmy nam złożyły, po jakich stawkach i wtedy konkretnie odpowiem  

w związku z tymi stawkami, na ile płyt, na jaką ulicę nam to wystarczy. Jeszcze chwilę 

cierpliwości poproszę i wtedy będę mogła 19 września odpowiedzieć dokładnie ile, gdzie płyt 

będziemy w stanie ułożyć i za jaką stawkę. Więc jest to wpisane na nasze liście, ale dzisiaj  

nie odpowiem ile i czy się uda. Więc tutaj jeszcze chwilka. 

 

Magdalena Binięda – Grzebyta: Pytałam na komisji odnośnie tej wycinki drzew przy 

Nadwarciańskiej, kiedy to zostało wykonane. Ja tylko tak uzupełnię, że to zostało wykonane  

w ten sam dzień, co była komisja. Więc jak Pani burmistrz mi odpowiadała, że to zostało 

wykonane, to akurat właśnie w tym momencie zostało wykonane. W związku z tym jakby 
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dlatego ponawiałam wniosek, bo nie wiedziałam, że to jest akurat w tym momencie 

wykonywane.  

 

Burmistrz Justyna Radomska: Odpowiadając Pani, to już było zrobione, więc nie oszukałam 

i nie okłamałam, jeżeli możemy tak to powiedzieć, bo przed komisją poprosiłam referat, żeby 

mi powiedzieli z całej listy, nie tylko to co Pani zgłaszała, ale to co sołtysi zgłaszają, mamy 

kilkanaście takich zgłoszeń i ja tą listę daję do referatu, że to mają robić.  Przed komisją 

dostałam informację, że jest to wykonane. Teraz mamy zebrania sołeckie. Lista się powiększa 

z zebrania na zebranie, więc też będziemy systematycznie to wykonywać i będę Państwu 

przekazywać jako przedstawicielom w danym okręgu, że jest to wykonane lub nie, ale już  

bez daty wykonania.  No mam nadzieję, że wszystko nam się uda jeszcze w danym okresie, 

kiedy będzie możliwość wycinki wszystkich korekt, to zrobić. 

 

Jerzy Rak: Sprawa jest już Pani znana. Chodzi o paski akustyczne, które pojawiły się  

na drodze w Rakowni. Są one bardzo uciążliwe dla mieszkańców. Chciałem zapytać, czy Pani 

urząd przewiduje zrobić coś z tymi paskami, żeby nie były tak uciążliwe, bo mieszkańcy  

nie mogą po prostu spać. 

 

Burmistrz Justyna Radomska: Drodzy Państwo, ja przejęłam gotowy projekt. Jak Państwo 

wiecie, jak objęłam funkcję burmistrza, jakby po uzyskaniu dofinansowania po prostu  

go wykonujemy. Nie mogę nagle po uzyskaniu dofinansowania części robót nie wykonać, więc 

musiało to zostać wykonane. No paski faktycznie są uciążliwe, no bo są przy budynku 

mieszkalnym. No one służą bezpieczeństwu, żeby wyhamować, ale faktycznie są bardzo 

głośne, jeżeli były te upały i zamknięte okno. Po odbiorze, który jest już w trakcie i zaraz będzie 

protokół podpisany całości tej inwestycji, bo te roboty już się skończyły, zostały tylko  

do nasadzenia drzewa, które będą w październiku nasadzane prawdopodobnie, ale one 

 już jakby nie wstrzymują odbioru. Jak tylko będzie wszystko odebrane, będziemy tutaj  

ze starostwem rozmawiać o zmianie organizacji ruchu, poprzez usunięcie tych pasków,  

po prostu zaproponujemy inne rozwiązanie. Ale jeszcze chwilę muszą jakby mieszkańcy 

wytrzymać, bo nie możemy teraz tego zrobić przed rozliczeniem  dotacji, która jest 

wielomilionowa, żeby nie stracić tej dotacji, że nie zostało wykonane coś zgodnie z projektem. 

Musimy to zrobić, odebrać. Jak będziemy wszystko, to wtedy składamy od razu wniosek i mam  

nadzieję, że to szybciutko nastąpi i po prostu zmienimy to. 
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Wiceprzewodniczący Jędrzej Kaźmierczak: Widziałem wczoraj odbyło się spotkanie  

z Aquanetem. Mam pytanie, czy został poruszony temat dość częstych awarii, które 

występowały w wakacje na ul. Długiej i czy jest jakiś plan, żeby temu zapobiegać? 

 

Burmistrz Justyna Radomska: Tak, to spotkanie właśnie tylko tego dotyczyło, bo my  

po pierwszej awarii, ja Państwu zeskanowałam pismo, jakie wysłaliśmy do Aquanetu.  

Później druga awaria, trzecia. Tych awarii było 5. I to były w trakcie jednej awarii, kiedy  

już było naprawione i puszczono wodę, pękały łączenia, bo w żadnej tej awarii nigdy nie pękła 

rura, tylko same łączenie na rurach, na skrzyżowaniach lub w danym odcinku.  

I my zaprosiliśmy, znaczy zaprosiliśmy, prawie zażądaliśmy spotkania. Aquanet 

zaproponował, że przyjedzie do nas, więc z tego też się ucieszyliśmy, że nie musimy na Dolną 

Wildę. I faktycznie nas, co mnie bardzo cieszy, poważnie potraktowano, bo wczoraj odbyło się 

spotkanie. Przyjechała sama Pani wiceprezes Aquanetu, razem z dyrektorem głównym, razem 

z 2 kierownikami – kierownikiem sieci wodociągowej i kierownikiem sieci kanalizacyjnej.  

Więc można było powiedzieć, że przyjechały takie osoby decyzyjne i władcze, jeżeli chodzi  

o Aquanet. Jakby wiemy już po zdjęciach, po ich ekspertyzach, co dokładnie tutaj zawiniło  

i faktycznie wszystkie awarie były na łączeniu rur. Ustaliliśmy remonty nie całej sieci, tylko 

wymiany tych łączeń, ponieważ te łączenia mają 40 lat i tam były jeszcze takie metody 

łączenia, to co Pan dyrektor mówił, no takie których dzisiaj już nie do końca się stosuje  

i to po prostu wszystko próchnieje i właśnie pęka pod naporem wody. I ustaliliśmy, że ponieważ 

teraz do budżetu Aquanet będzie to dopiero wprowadzał w roku 2025, może się przedłuży  

na 2026, cała ul. Długa i Kutrzeby zostanie to wyremontowane przez Aquanet, wszystkie 

łączenia, żeby już nie było sytuacji takich awaryjnych. I będziemy w stałym kontakcie, 

ponieważ, jak Państwo wiecie, mamy projekt remontu ul. Długiej. My nie będziemy Długiej 

remontować, nim Aquanet nie naprawi tego, bo nie będziemy nowego dywanika kłaść  

na ul. Długiej, żeby później było cięcie łat. Dodatkowo Akuanet, jakby dodatkowo, co nie było 

planowane, zrobi na terenie naszej gminy prawie 70 kilometrów kamerowania całej sieci, żeby 

zobaczyć jak wszystko wygląda, czy jeszcze gdzieś są jakieś uszkodzenia w ramach tego,  

że trochę komunikacja wtedy nam nie działała, bo faktycznie były to awarie weekendowe  

i nie było takiej komunikacji. Wtedy autobusy nie jeździły, więc to wszystko się jakby 

napiętrzyło. Więc wydaje mi się, że fajne uzgodnienie, na pewno dosyć kosztowne  

dla Aquanetu, bo to jednorazowa będzie akcja, czyli już nie będą czekać na kolejne awarie, 

tylko te remonty wykonają. No i dodatkowo to co zrobią, czyli nie tylko na osiedlu,  

ale 70 kilometrów będzie kamerowania całej sieci, to też wyjdą takie sytuacje, które też  

od razu spowodują remonty, czyli tam gdzie na przykład korzenie weszły w rury, czy jakieś są 

spękania, to od razu wyjdzie i to też będzie do planu remontów zrobione. No więc wydaje  
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mi się, że bardzo fajne spotkanie i z pozytywnym akcentem, więc tylko będziemy teraz czekać,  

będziemy w kontakcie tutaj z całym Aquanetem, żeby ten remont oni przeprowadzili  

i oczywiście wcześniej dostaniemy informacje. Więc jak też dostaniemy tą informację, Jak już 

będą wchodzić w teren, no to też będziemy i mieszkańców, i Państwa wcześniej 

poinformujemy. 

 

Przemysław Rogalski:  Na ulicy za bramą na Zielonej Wzgórzach mieszka takie 

przesympatyczne małżeństwo z niepełnosprawną córką, która porusza się na wózku.  

Ich problem jest taki, że jeżeli ona chciałaby się przedostać gdzieś w okolice ulicy Krętej, musi 

objeżdżać cały blok o numerze Kręta 79. Tam jest ładny przesmyk zrobiony przez ten blok, 

lecz nie można z niego korzystać, jest ładnie obniżony krawężnik, lecz tam notorycznie staje 

jakiś samochód. I ta osoba właśnie tym wózkiem nie może. Cały blok to jest dla nich bardzo 

duże utrudnienie. Ci rodzice muszą pomagać temu dziecku, żeby ona gdzieś tam się 

przedostawała. Myślę, że rozwiązaniem byłoby jak najszybsze narysowanie jakiejś koperty  

i problem byłby rozwiązany. Bardzo, bardzo bym prosił, żeby to tak priorytetowo. Drugi 

problem na wysokości ul. Mściszewska 15 jest ustawiona piękna ławeczka. No i wiadomo,  

że mieszkaniec już nie liczy na to, że ta ławeczka będzie usunięta, bo mają vis-a-vis swojego 

okna, lecz prosiłby bardzo o ustawienie śmietników, ponieważ tam się zbiera młodzież i rano 

niestety on zbiera wszystko, co ta młodzież pozostawia. I tylko taka właśnie jego prośba,  

że chociaż jakiś mały śmietnik, tak żeby ustalić, żeby te śmieci lądowały w śmietniku.  

 

Burmistrz Justyna Radomska: Postaram się jak najszybciej jedno i drugie zadanie zrobić, 

śmietnik musimy teraz zamówić. 

 

Beata Robak: 12 osób z ulicy Źródlanej i Malinowej wnioskuję do mnie, czy lampy na boisku 

sportowym jesteśmy w stanie na wieczór ustawić pod innym kątem? Faktycznie jest  

to uciążliwe, bo ja mieszkam trzecią ulicę i mi też świeci. Ja nie mam problemu, opuszczam 

roletę, ale ludzie nie mają tam rolety. Te lampy są naprawdę uciążliwe. One punkt 22:00 

wygaszają się, natomiast one nawet po blokach świecą.  

 

Burmistrz Justyna Radomska: Pani wyborcy też grają na tych boiskach, więc to tak trudno 

teraz rozważyć, których jest więcej. No wiadomo, że jak jest boisko jest oświetlone zapytam 

się, czy możemy jakieś osłony albo inny kąt nachylenia zrobić, żeby mniej świeciły. Ale tak czy 

inaczej, one są pochylone na boiska i tak będzie je widać. Więc tu najwyżej tylko promień, 

trochę mniejsze światło. Natomiast o tyle będzie jeszcze, że faktycznie zapalały się latem,  



Protokół Nr V/2024 z V Sesji Rady Miejskiej – 10 września 2024 r. 

19 
 

bo to są zmierzchowe. One są nastawione, że 22:00 gasną wszystkie, ale teraz będą 

wcześniej się zapalać, no bo już o 16:00 będzie ciemno, więc ci ludzie będą mieli dłużej jasno. 

Przyjmuję jakby to do wiadomości, postaramy się coś tu zadziałać, ale dzisiaj nie odpowiem,  

bo muszę porozmawiać z dostawcą tych opraw i z wykonawcą robót, co możemy tutaj 

zadziałać. 

 

Małgorzata Krzysztoń: Chodzi o młodzież i starszych przebywających tutaj na tyłach tego 

budynku, gdzie kiedyś seniorzy mieli spotkania, żeby zwrócić uwagę, bo tam różne rzeczy się  

dzieją. Może jakieś, nie wiem, światło, monitoring, cokolwiek. Tutaj na dole od parkingu  

przy tym budynku.  

 

Burmistrz Justyna Radomska: My już wiemy, bo tam były wybite szyby. Tam jest klub 

seniora, 2 kluby seniora, oni tam mają codziennie spotkania, to jest ich siedziba. My wiemy, 

że tam niestety, i to niestety nie młodzież, tylko, bo już przyłapaliśmy, to są dorośli panowie, 

którzy z parku przechodzą tam, później do parku. Mamy w projekcie monitoringu, który 

będziemy rozbudowywać, tam będą kamery. Już te krzaki wycięliśmy, bo wcześniej oni byli 

schowani za tymi krzakami. Teraz już widać dokładnie te wejście. My wiemy, że jest  

ten problem, policja musi zmienić metodę złapania tych panów, bo jak wjeżdżają  

od ul. Kochanowskiego, to już widać radiowóz i oni w tym momencie tup, tup po schodach  

i już ich nie ma. Więc wiemy, mamy to na stałym kontakcie i policja, i nasza straż jak jest tutaj 

w okolicach, zawsze wjeżdża i patrzy, czy coś się nie zadziało. Więc walczymy  

z wandalizmem.  

 

Radosław Matoga: Ja bym chciał w imieniu mieszkańców Łoskonia Starego zgłosić 

konieczność przycięcia drzew i krzewów wzdłuż jezdni. Przy tak wąskiej jezdni jakby stwarza 

to niebezpieczeństwo i przysłania znaki. Dodam tylko, że Łoskoń Stary jest tak naprawdę 

jedynym społecznym, który przeznaczył z obecnego funduszu środki na przycięcie tych drzew 

i krzewów, ale wiem, że po wstępnych rozmowach i wyliczeniach to tylko będzie wystarczyć 

zaledwie na jakby początek wioski. Niestety zabraknie na środek i dalszą część wioski,  

więc w imieniu mieszkańców Łoskonia proszę o zadziałanie w tym temacie.  

 

Burmistrz Justyna Radomska: Już zadziałaliśmy. Ja teraz nie pamiętam harmonogramu,  

ale na pewno w tym tygodniu będziemy na Łoskoniu. Jeżeli dzisiaj byliśmy w Rakowni,  

nie wiem, czy Pan radny może mi potwierdzić, bo teraz nie pamiętam, dzisiaj cięliśmy  
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pod zawody i prawdopodobnie jutro czy pojutrze jesteśmy w Łoskoniu, bo mamy Ściszewo, 

mieliśmy Rakownię, i Mściszewo na ten tydzień. I tam mamy uzgodnienie już z sołtysem. 

Wiem, że oni dali ze swojego funduszu. Nie uda się wszystkiego. Tam też trzeba  

z mieszkańcami, bo część, owszem, część jest na poboczu drogi, ale część krzaków wystaje 

z prywatnych posesji. I to jest takie. Więc tutaj musi być zmożona akcja. My jakby dajemy  

na naszych poboczach, czyli krzaki, które są, jedzie tam pracownik, jest z panem sołtysem 

umówiony. Oni sobie to i za ich pieniądze, i za tutaj pracownika to wszystko powycinają,  

a resztę będziemy systematycznie. Więc tu już ogarniamy ten temat, że tak delikatnie powiem. 

 

Krzysztof Padiasek: Mam kilka takich pytań, próśb od mieszkańców. Głównie chodzi  

o bezpieczeństwo. na ul. Szkolnej są mieszkańcy nawet, którzy nie mają dzieci, które tutaj  

do szkoły uczęszczają, ale widzą, że samochody jeżdżą zbyt szybko i proszą o progi 

zwalniające na ul. Szkolnej. Kolejne zgłoszenie, o dziwo też o progi zwalniające.  

ul. Rogozińska, tak zwana Górna Rogozińska, czyli od Pogodnej do świateł w Przebędowie, 

po prawej stronie, to taka z kostki brukowej, Z tamtej ulicy też mam zgłoszenie, że oczekują 

jakiegoś sposobu, aby te samochody jeździły tam wolniej. I trzecie zgłoszenie, co prawda to 

zgłoszenie już kiedyś było poruszane, jeszcze przed wyborami na spotkaniu z Panią burmistrz. 

Wtedy też mi się wydawało to nieuzasadnione. Chodzi o pasy przy dworcu. Oczywiście  

nie będę tu mówił o zmianie lokalizacji tych pasów, no bo to musi tam zostać, nie ma innej 

możliwości. Ale może udałoby się jakiś, nie wiem, też znak informacyjny umieścić na słupie, 

który jadąc od Polnej w stronę dworca, po prawej stronie jest taki słup i może by tam umieścić 

jakąś informację, że są pasy. Jadąc samochodem się wydaje, że widać te pasy, ale sam 

doświadczyłem na własnej skórze, powieszając jakieś tam, no w tej gablocie gminnej jakieś 

ogłoszenia, wychodząc stamtąd, nic nie jedzie, nie ma żadnego samochodu, jestem już  

na pasach, po czym pojawia się ciężarówka. No wiadomo, ostro hamuje, ja się cofam, 

przejeżdża sobie dalej. Faktycznie jadąc samochodem, jak ktoś jedzie szybko, no to może 

kiedyś tam jakiegoś pieszego potrącić. Więc no oczywiście nie jestem za tym, żeby te pasy 

gdzieś tam zmieniać lokalizację, no bo tam muszą one być, ale żeby chociażby na tym słupie, 

który jest przed pasami, umieścić jakąś informację. Nie wiem, mrugający napis 'Uwaga, 

przejście dla pieszych' czy coś takiego. Po prostu, żeby nieco wcześniej ci kierowcy wiedzieli, 

że są tam pasy. 

 

Burmistrz Justyna Radomska: Uwaga pierwsza - Szkolna. Nie wiem, czy da się progi 

zwalniające, ponieważ tam jest projekt organizacji ruchu, są przewężenia, są znaki, że uwaga 

szkoła, uwaga dzieci, więc no tu kultura kierowców. My jako urząd, no nie jesteśmy w stanie 
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już przymusić. Mogę poprosić Pana komendanta, żeby jakby częściej patrole robił, chodzi 

 o policję oczywiście, Rogozińska od Pogodnej do świateł. Nie wiem co, ja wiem, ale to jest 

główna droga. Rogozińska? A, górna. No ja wiem, no ale to trzeba porozmawiać sąsiad  

z sąsiadem. Znaczy trudno cokolwiek tam wymyślić na takiej ulicy. Jeżeli chodzi o pasy przy 

dworcu, no to nie ma faktycznie innej możliwości lokalizacji. Jeżeli chodzi o ten znak, tak,  

to było już w kampanii wyborczej i my już zrobiliśmy na to projekt tylko na jeden znak drogowy, 

ponieważ muszą być odległości dane, więc nie mogłoby być. Na tym słupie jest normalny znak, 

który będzie właśnie, jak się jedzie od Polnej, informujący, że za chwilę będzie przejście dla 

pieszych. I to zrobimy jak tylko dostaniemy zatwierdzenie, bo niestety to wszystko, nawet jeden 

znak, to to jest zgłoszenie organizacji ruchu do starosty. I to tak trwa, czy to jest 10 znaków, 

czy jeden, to jest ta sama procedura. Ale dodatkowo oprócz tego znaku, drodzy Państwo, my 

mamy później przy remoncie dworca, jak już się skończy remont dworca i będziemy, to tam 

jest też nowa organizacja ruchu w sensie takim, że są dodatkowe znaki również jak się jedzie 

z drugiej strony. Jak będziemy dojeżdżać od ul. Mostowej do dworca, to też będą informacyjne, 

że za tym łukiem jest przejście do pieszych. Czyli tutaj też się trochę organizacja już  

po wykonaniu tego remontu, bo na czas remontu, jak już ruszą te główne roboty, to tam będzie 

wahadło. Będą światła i będzie wahadło, bo żeby rozebrać i wyremontować ten dworzec, 

musimy jeden pas ruchu, żeby nic nikomu na głowę nie spadło jeden pas zamknąć, więc będą 

światła normalnie na tym krótkim odcinku wahadła, a później po wykonaniu remontu będzie 

zmiana organizacji ruchu. Więc jeszcze trochę, a ten znak powinien się, no mam nadzieję,  

że jeszcze w tym roku, może nawet we wrześniu się uda. Jak tylko dostaniemy od starostwa 

zatwierdzenie tego jednego znaku, niestety to tyle trwa, to od razu, to jest kwestia paru dni, 

montujemy i już będzie informacyjny. 

 

Małgorzata Krzysztoń: Prośba dotycząca mostu na ul. Mściszewskiej za Dino. Tam jest taki 

dosyć duży uskok, jak się jedzie samochodem. Prośba jest, czy można by go jakoś 

zniwelować, coś z nim zrobić. 

 

Burmistrz Justyna Radomska: Tak, my to zrobimy już w swoim zakresie, ponieważ 

zgłaszaliśmy do powiatu, ten cały most będzie remontowany. Projekt powiat właśnie  

do budżetu ma już nie pamiętam ile tysięcy i jest w trakcie wykonywania. będzie nowy most  

i oni nie chcieli jakby nic więcej w to inwestować, przebudowywać. Zrobił się tam teraz taki 

próg i my właśnie w tym nowym zapytaniu, które jest do 18 września i na tym moście zrobimy 

taką delikatną nakładkę, to znaczy żeby ten podjazd był taki wygładzony, czyli dołożymy trochę 

masy z jednej i z drugiej strony, żeby nie było takiego uskoku. I w tym też będzie drugi mostek 
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w Mściszewie i tam też zrobimy takie nakładki dojazdowe. Tam nie ma takiego uskoku, ale jest 

bardzo popękana nawierzchnia. Więc i jeden, i drugi mostek właśnie mamy do 18 września, 

jak będą składać oferty, to wtedy od razu wykonujemy jedno i drugie. 

 

Grażyna Nawrocka: Tydzień temu na Komisji Gospodarczej prosiłam o przycinkę gałęzi 

drzew. I tu z tej strony chciałam podziękować Pani burmistrz za szybką reakcję, bo przy 

słupach oświetleniowych, właśnie gdzie te korony drzew zasłaniały, zostały przed niedzielą 

usunięte. Ale bym jeszcze prosiła przycinkę gałęzi drzew w miarę możliwości przy budynku, 

ten 14A. 

 

Burmistrz Justyna Radomska: To co Pani radna zgłaszała, jest na tej naszej długiej liście 

właśnie. Więc zaczęliśmy od tych najbardziej niebezpiecznych właśnie robót, tam gdzie 

właśnie te znaki drogowe i ten przy bloku 14 jest na liście i sukcesywnie będziemy,  

no codziennie gdzieś jesteśmy i coś wycinamy, więc też na pewno tam dotrzemy. 

 

Mikołaj Gałka: Pani burmistrz, ja chciałbym powrócić do ostatniej sesji z 18 czerwca, na której 

pytałem Panią burmistrz o gwarancję na most na ul. Gnieźnieńskiej. Zostało  

to zaprotokołowane w protokole z posiedzenia. Pytałem wówczas odnośnie tego, czy most jest 

na gwarancji. I druga rzecz, kto zajmuje się utrzymaniem zieleni wokół tego mostu?  

Bo jest ona strasznie zaniedbana. Wyglądała całkiem dobrze, jak był most po odbiorze  

i jeszcze pewnie przez pół roku. Deklarowała Pani burmistrz zgłębienie informacji i udzielenie 

mi odpowiedzi drogą e-mail. Do dnia dzisiejszego nie dostałem, wobec czego chciałbym 

zapytać, czy tą wiedzę Pani zgłębiła i może Pani coś na ten temat odpowiedzieć? A druga 

rzecz to prosiłem wówczas też o rozmowy z policją na temat poprawienia bezpieczeństwa  

w okresie wakacyjnym na ul. Gnieźnieńskiej. Chciałbym zapytać, czy prowadziła pani rozmowy 

z policją i czy rzeczywiście te patrole dodatkowe na tej ul. Gnieźnieńskiej miały miejsce? 

 

Burmistrz Justyna Radomska: To łatwiej odpowiedzieć mi teraz na drugie od razu. Tak  

jak Państwo wiecie, powołałam taki zespół bezpieczeństwa, gdzie jest i pracownik nasz Biura 

Bezpieczeństwa. Zapraszamy tam nieraz dyrektorów szkół czy pracowników OPS-u. Zawsze 

stałym uczestnikiem tego zespołu bezpieczeństwa jest komendant policji i komendant straży 

miejskiej. Spotykamy się minimum raz w miesiącu i ja osobiście zgłosiłam Panu komendantowi 

Pana prośbę. Pan komendant nawet mi potwierdził, że wie, bo akurat słyszał, że taki wniosek 

był i dopiero będę mogła, kolejne spotkanie mamy pod koniec września, jak Pan komendant 
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przyjdzie, on przekazuje, co zostało zrobione, niezrobione. Zgłosiłam mu, żeby częściej  

te patrole były. No nie rozliczam jakby, bo policja nie podlega pode mnie, więc muszę 

poczekać. Nie pytałam go po prostu, czy był, ile razy, to tego dzisiaj nie odpowiem,  

ale zgłoszenie poszło, Pan komendant przyjął, powiedział, że będą te patrole. Przyjmuję  

do wiadomości i pod koniec września, jak będę miała kolejny zespół bezpieczeństwa,  

no to wtedy mogę wypytać jakby szczegóły. Ale też zachęcam, Pan komendant na pewno 

potwierdzi, jeżeli Pan radny zadzwoni do Pana komendanta, to też jakby powie sam, kiedy był. 

Co do pierwszego pytania, no przepraszam, tu muszę się przyznać, że przyjęłam  

to do wiadomości, przekazałam pracownikom, napisaliśmy do Pana dyrektora Bereżeckiego, 

który odpowiada za utrzymanie jakby w powiecie i nie dopytałam, czy przyszła odpowiedź,  

do kiedy jest ta gwarancja. Po prostu wyleciało mi to z głowy i dzisiaj nie wiem. Więc mogę, 

jeżeli pan pozwoli, jutro po prostu poproszę albo pracownika, albo sama do Pana oddzwonię, 

bo nie pamiętam, czy mi pracownik przekazał, czy dostaliśmy tą odpowiedź. Na pewno  

od razu po tej komisji, bo my na drugi dzień od razu przekazujemy wszystko pracowni.  

Poszło zapytanie, tylko nie wiem po prostu, jaka przeszła odpowiedź, do kiedy jest  

ta gwarancja. 

 

Mikołaj Gałka: Poprosiłbym też o tą informację, kto odpowiada za utrzymanie tej niskiej 

zieleni, bo to że gwarancja na most może być, to jest jedno, natomiast utrzymanie zieleni wcale 

nie jest objęte przez gwarancję. Także myślę, że chciałbym wiedzieć, kto odpowiada  

za tą zieleń wokół mostu. Dziękuję. 

 

Magdalena Binięda – Grzebyta: Przepraszam, bo w trakcie zadawania pytań  

właśnie też dostałam jeszcze jedno zapytanie od mieszkańca. W zakresie koszy  

na ul. Kochanowskiego, koszy na śmieci, tutaj mi mieszkaniec zgłasza, że one są dziurawe. 

Więc prosiłabym, żeby też zrobić przegląd tych koszy, które należy wymienić, bo z tego,  

co tutaj mi mieszkaniec relacjonuje, służby porządkowe raz wkładają worek na śmieci,  

raz nie wkładają. Niestety, jak nie włożą, to te śmieci wypadają i mieszkańcy muszą sprzątać. 

W związku z tym poprosiłabym, żeby sprawdzić, jaki jest stan tych koszy. 

 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Walczak: Bardzo Państwu dziękuję za taką sesję, spokojną 

i merytoryczną dyskusję. Myślę, że no nie jesteśmy jednomyślni, nie musimy być jednomyślni, 

ale możemy ze sobą kulturalnie dyskutować. Myślę, że mieszkańcy tego właśnie od nas 

oczekują. Także bardzo za to dziękuję. I tym samym jeszcze jedna prośba do Państwa.  
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Ja zakończę obrady, natomiast poproszę Państwa radnych o pozostanie, bo mamy kilka spraw 

organizacyjnych, które chciałabym z Państwem omówić. 

 

17. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Po wyczerpaniu porządku Przewodnicząca Rady Elżbieta Walczak zamknęła obrady  

V Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie.  

 

Link do transmisji obrad: 

https://murowana-goslina.esesja.pl/transmisja/57041/sesja-v2024-10-wrze%C5%9Bnia-

2024.htm  

 

Protokolant:       Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Wanda Czarnecka               /-/ Elżbieta Walczak 

 

 


